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ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ  ΤΕΤΑΡΤΗΣ 21 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 
 

Ύστερα από έγκαιρη πρόσκληση των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου του 

ΠΣΒΑΚ και υπό την προεδρία του κ. Θ. Γιαρμενίτη, έγινε σήμερα Τετάρτη 21 

Ιουνίου 2023 και ώρα 15:30 συνεδρίαση στα γραφεία του Συνδέσμου. 

Παρόντες ήταν οι κ.: Θ. Γιαρμενίτης, Μ. Κοράλη, Μ. Καραΐσκος, Α. 

Κωσταρέλος, Α. Βάββας και X. Αναστασιάδης. Απουσίαζε το τακτικό μέλος κ. Κ. 

Μόκα. Το αναπληρωματικό μέλος κ. Ι. Αρμάγου καθώς και η δικηγόρος κα Σ. 

Αϊδίνη συμμετείχαν  σε διαδικτυακή σύνδεση για ένα μέρος της συνεδρίασης.  

Προσκλήθηκε και παραβρέθηκε σε διαδικτυακή σύνδεση για το 2ο θέμα μόνο 

η Πρόεδρος της Νομοτεχνικής Επιτροπής, κ. Λ. Σταμπουλή. Προσκλήθηκε και 

παρουσίασε σε διαδικτυακή σύνδεση την πρότασή του για το 5ο θέμα μόνο, ο κ. 

Α. Σακάλογλου, Διευθυντής Εμπορικού Τμήματος της εταιρείας-μέλους 

ΧΑΡΑΜΗ Α.Ε. Προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν η Γενική Διευθύντρια του 

Συνδέσμου κ. Α. Πατέρα, και η Executive Assistant  κ. Σ. Καρμιράκη. 

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Υιοθέτηση Πρακτικών προηγούμενης συνεδρίασης Διοικητικού 

Συμβουλίου της Τετάρτης 10 Μαΐου 2023. 

2. Συμμετοχή Γ.Δ. κ. Α. Πατέρα στο Ετήσιο Συνέδριο της Cosmetics Europe 

14-15 Ιουνίου 2023 στις Βρυξέλλες και ενημέρωση για τα Νομοτεχνικά 

θέματα. 

3. Ενημέρωση από τον Πρόεδρο κ. Θ. Γιαρμενίτη για την συνάντηση της 

16ης Μαΐου 2023 των μελών του Δ.Σ., της Γ.Δ. κ Α. Πατέρα, των 

εκπροσώπων της Αμερικανικής και Γαλλικής Πρεσβείας και των 

δικηγόρων της KPP Law κ.κ. Στ. Παπαδημητρίου και Κ. Μηλιαράκης για 

ενημέρωσή τους για το θέμα του Τέλους Ετοιμότητας των Καλλυντικών. 

4. Συζήτηση για τις τοποθετήσεις της Επιτροπής Εξαγωγών κατά την 

συνάντηση της Τρίτης 27ης Ιουνίου 2023 στα γραφεία του Enterprise 

Greece. 

5. 1η συζήτηση για τον εορτασμό της Beauty Day 2024 με πρόταση της 

εταιρείας-μέλους του Συνδέσμου ΧΑΡΑΜΗ Α.Ε. 

6. Συμμετοχή Προέδρου Θ. Γιαρμενίτη σε διαδικτυακή συνεδρίαση, 

31/5/2023, με θέμα τη Γνωμοδότηση του Ανώτατου Συμβουλίου 

Εργασίας προς τον Υπουργό Εργασίας περί της επέκτασης και κήρυξης 

ως γενικώς υποχρεωτικής της Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας που 

υπογράφει ο Σύνδεσμος με τους εργαζόμενους στις επιχειρήσεις 

καλλυντικών με την ειδικότητα του/της συμβούλου 

ομορφιάς/αισθητικού. Η ΣΣΕ κηρύχθηκε γενικώς υποχρεωτική με το 

ΦΕΚ 3699/8.6.2023. 
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7. Ενημέρωση για την 1η συνάντηση της Επιτροπής Δεοντολογίας & 

Διαφάνειας για την συζήτηση αναθεώρησης άρθρων του Καταστατικού. 

8. Ενημέρωση σχετικά με τις ενέργειες για την εύρεση νέου διευθυντή 

(LinkedIn, ιστοσελίδα ΠΣΒΑΚ, δημοσίευση αγγελίας σε kariera.gr, 

Skywalker.gr ) 

9. Ενημέρωση σχετικά με την συγκέντρωση των οικονομικών στοιχείων των 

μελών (έτους 2021) για την μελέτη των κλιμακίων συνδρομών. 

10. Διάφορα θέματα. 

 

Αφού διαπιστώθηκε η νόμιμη απαρτία, άρχισε η συνεδρίαση της οποίας τα 

κυριότερα σημεία και οι αποφάσεις ήταν: 

 

ΘΕΜΑ 1ο  

Το Πρακτικό του Διοικητικού Συμβουλίου της Τετάρτης 10 Μαΐου 2023, έχει 

αποσταλεί σ’ όλα τα μέλη του Δ.Σ. O Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ζήτησε την 

έγκρισή του. 

Τα μέλη του Δ.Σ. ενέκριναν το Πρακτικό της 10ης Μαΐου 2023 το οποίο θα 

αναρτηθεί στην κλειστή περιοχή «Μόνο για μέλη» του ιστοτόπου του ΠΣΒΑΚ, 

προς ενημέρωση των μελών. 

 

ΘΕΜΑ 2ο  

Η Γ.Δ. του Συνδέσμου, κ. Α. Πατέρα, ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ. για το 

Ετήσιο Συνέδριο της Cosmetics Europe που παρακολούθησε στις Βρυξέλλες στις 

14 και 15 Ιουνίου 2023. Στο Συνέδριο συμμετείχαν από την Ελλάδα οι εταιρείες 

μέλη του Συνδέσμου QACS (με περίπτερο), η SUSTCHEM και η APIVITA. Η κ. 

Α. Πατέρα παρακολούθησε την Ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση και 

συμμετείχε στην ψηφοφορία για τα θέματα της ατζέντας. Στον οικονομικό 

Προϋπολογισμό του 2024 και με βάση τα δεδομένα που έχει αποστείλει ο 

Σύνδεσμος για τις πωλήσεις καλλυντικών στην Ελλάδα, η συνδρομή του ΠΣΒΑΚ 

καθορίστηκε στα 22.081€. Ο τρόπος υπολογισμού της συνεισφοράς κάθε εθνικού 

συνδέσμου είναι ο παρακάτω:  

- PROJECTED KEY for 2024: RESULT OF (A+B)/2 

- A = EX-FACTORY (MSP) AVG SALES - 5 Years 

- B = GROSS DOMESTIC PRODUCT - AVG 5 Years 

 Η κ. Α. Πατέρα ενημέρωσε το Δ.Σ. για τα σημαντικότερα ζητήματα με τα 

οποία απασχολείται επί του παρόντος η Cosmetics Europe και ο ΠΣΒΑΚ, τα 

οποία είναι: 
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Urban Waste Water Treatment Directive  

Το νομοσχέδιο προβλέπει ότι οι εταιρείες καλλυντικών θα πληρώνουν 

ετησίως για τη δημιουργία ενός τέταρτου επιπέδου επεξεργασίας λυμάτων, το 

οποίο θα επεξεργάζεται μικρό-ρυπαντές των καλλυντικών προϊόντων. 

Η δράση στην παρούσα φάση είναι ενημέρωση και συζήτηση με τις μόνιμες 

αντιπροσωπείες των κρατών μελών της Ε.Ε., πριν από τη συνεδρίαση της 7ης 

Ιουλίου στο Συμβούλιο.  

CLP, θέμα αιθέριων ελαίων 

Το θέμα αφορά την αναθεώρηση του Κανονισμού CLP που επηρεάζει τη 

χρήση των αιθέριων ελαίων στα αρώματα και τα καλλυντικά. Το νομοσχέδιο 

προβλέπει ότι θα απαγορεύεται η χρήση των μιγμάτων, όπως είναι τα αιθέρια 

έλαια, ακόμα και εάν έχουν ελεγχθεί για την ασφάλειά τους, εφόσον περιέχουν 

κάποιο συστατικό ταξινομημένο ως τοξικό.  

Οι ενέργειες της Cosmetics Europe είναι: 

- η ενημέρωση και συζήτηση με τις μόνιμες αντιπροσωπείες των κρατών 

μελών της Ε.Ε. πριν από τη συνεδρίαση της 21ης Ιουνίου και 

- η ενημέρωση και συζήτηση με τους Ευρωβουλευτές πριν από τις 

συνεδριάσεις των επιτροπών της 26ης Ιουνίου και της 5ης Ιουλίου.  

Ο ΠΣΒΑΚ έστειλε τις θέσεις του και την υποστήριξή του στις θέσεις της 

Cosmetics Europe στην Ελληνίδα Αντιπρόσωπο κ. Κ. Μέλιου.  

Packaging & Packaging Waste Regulation 

Τα κυριότερα θέματα που απασχολούν τη βιομηχανία είναι οι στόχοι για το 

ανακυκλωμένο πλαστικό στη συσκευασία, οι μικρές συσκευασίες που δεν 

ανακυκλώνονται, η απαγόρευση των μικρών συσκευασιών ξενοδοχειακών, η 

μείωση του όγκου της συσκευασίας, η επισήμανση κλπ. Ο Κανονισμός θα 

συνοδεύεται από Οδηγίες. 

Η Cosmetics Europe ενημερώνει και συζητά με τις μόνιμες αντιπροσωπείες 

των κρατών-μελών της Ε.Ε. πριν από τις συνεδριάσεις του Συμβουλίου, στις 22 

και 23 Ιουνίου. Ο ΠΣΒΑΚ είχε ζητήσει συνάντηση για το θέμα αυτό, με τον Γ.Γ. 

Φυσικού Περιβάλλοντος & Υδάτων, κ. Βαρελίδη και τον Γ.Γ. Συντονισμού 

Διαχείρισης Αποβλήτων, κ. Γραφάκο. Η συνάντηση που είχε οριστεί στις 6 

Ιουνίου, ακυρώθηκε από τις Γ.Γ. και δεν έχει οριστεί νέα ημερομηνία. Ο ΠΣΒΑΚ 

έστειλε τη διαθεσιμότητά του, εκ νέου, στις 20 Ιουνίου.  

Τέλος, ο ΠΣΒΑΚ έστειλε στα μέλη του την πρόσκληση ενδιαφέροντος του 

Γ.Χ.Κ. για τη διοργάνωση ενημερωτικής ημερίδας στις αρχές Ιουλίου για το θέμα 

των PFAS και απάντησαν 7 μέλη ότι ενδιαφέρονται.  
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Η Πρόεδρος της Νομοτεχνικής Επιτροπής κ. Λ. Σταμπουλή συμπλήρωσε ότι 

συνεχίζονται οι συζητήσεις για την αναθεώρηση του Κανονισμού για τα 

Καλλυντικά και αναμένεται η πρόταση της Επιτροπής το φθινόπωρο. 

 

ΘΕΜΑ 3ο  

Την 16η Μαΐου 2023 πραγματοποιήθηκε συνάντηση στα γραφεία της 

δικηγορικής εταιρείας KPPLaw, για το θέμα του Τέλους Ετοιμότητας των 

Καλλυντικών, το οποίο απασχολεί αδιάλειπτα τον Σύνδεσμο τα τελευταία 

χρόνια. Στη συνάντηση παραβρέθηκαν για την ενημέρωσή τους και προς 

ενίσχυση των προσπαθειών του Συνδέσμου, η κ. Μ. Σιμοπούλου, Commercial 

Specialist της Αμερικανικής Πρεσβείας και η κ. Ε. Αντιόχου, Υπεύθυνη Μελετών 

Οικονομικής Υπηρεσίας της Γαλλικής Πρεσβείας, οι οποίες έχουν κινητοποιηθεί 

για τη στήριξη των εταιρειών του κλάδου που προέρχονται από τις χώρες τους. 

Παραβρέθηκαν και παρουσίασαν τη Γνωμοδότηση που έκαναν για λογαριασμό 

του Συνδέσμου και τις προτάσεις τους, οι συνεργάτες δικηγόροι κ. Στ. 

Παπαδημητρίου και κ. Κ. Μηλιαράκης. Εκ μέρους του Συνδέσμου συμμετείχαν 

ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κ. Θ. Γιαρμενίτης,  τα αναπληρωματικά μέλη του Δ.Σ. κ. Α. 

Κώτσης και κ. Λ. Σακελλαρίου και η Γενική Διευθύντρια κ. Α. Πατέρα. Μέσω 

τηλεδιάσκεψης συμμετείχαν τα μέλη του Δ.Σ. κ. Μ. Κοράλη και κ. Α. 

Κωσταρέλος, καθώς και η δικηγόρος του Συνδέσμου κ Σ. Αϊδίνη.  

Οι συναντήσεις για το θέμα του Τέλους Ετοιμότητας θα συνεχισθούν με 

εκπροσώπους της Γερμανικής Πρεσβείας καθώς και των Εμπορικών και 

Βιομηχανικών Επιμελητηρίων Αμερικής, Γαλλίας, Γερμανίας, Ιταλίας και το 

ΕΒΕΑ.  

Η κ. Μ. Κοράλη πρότεινε να καταγραφεί μία στρατηγική για την 

ενεργοποίηση των πρεσβειών και των επιμελητηρίων, υπέρ των εταιρειών 

καλλυντικών, καθώς πρόκειται για μία διαδικασία μακροχρόνια και απαιτεί 

κόστος και χρόνο από τα μέλη του Δ.Σ. Η στρατηγική θα περιλαμβάνει τον 

φάκελο των δεδομένων και των διεκδικήσεων, την ανάληψη εκ μέρους των μελών 

του Δ.Σ. των επαφών με τα επιμελητήρια και ότι άλλο πιθανά χρειάζεται. 

Η κ. Ι. Αρμάγου πρότεινε την κινητοποίηση των καταναλωτικών συλλόγων 

καθώς ο φόρος επιβαρύνει την τιμή του τελικού προϊόντος. Επίσης, ανέφερε ότι 

σπάνια οι φόροι καταργούνται και αυτό που θα πρέπει να επιδιώξει ο Σύνδεσμος 

είναι ανταποδοτικά οφέλη, όπως π.χ. μείωση του κόστους των Free Sales 

Certificates. 

Ο κ. Μ. Αναστασιάδης υποστήριξε ότι η δικαστική διεκδίκηση δεν θα έχει 

ουσιαστικό όφελος για την κατάργηση ή μείωση του τέλους, συμφώνησε στην 

καταγραφή στρατηγικής και ζήτησε να γίνει ανάλυση του κόστους για τις 

εταιρείες.  
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Ο κ. Α. Κωσταρέλος συμφώνησε στην καταγραφή του φακέλου των θέσεων 

του ΠΣΒΑΚ για την καλύτερη επικοινωνία με τους φορείς και δεσμεύτηκε να 

συγκεντρώσει όλα τα στοιχεία και να ετοιμάσει παρουσίαση μέσα στον 

Αύγουστο. 

Το Δ.Σ. αποφάσισε να προετοιμαστεί η παρουσίαση για την επικοινωνία 

με τους φορείς που θα περιλαμβάνει: το θέμα, τις θέσεις του Συνδέσμου, τις 

ενέργειες που έχουν ήδη γίνει, την επιβάρυνση των εταιρειών από το τέλος 

και τις διεκδικήσεις του Συνδέσμου.  

 

ΘΕΜΑ 4ο  

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ενημέρωσε για την αποδοχή του αιτήματος του 

ΠΣΒΑΚ προς την Enterprise Greece για συνάντηση των μελών της Επιτροπής 

Εξαγωγών με τον νέο Διευθύνοντα Σύμβουλο της EG, κ. Μ. Γιαννόπουλο. Η 

συνάντηση θα πραγματοποιηθεί την Τρίτη 27 Ιουνίου 2023 στα γραφεία του 

Enterprise Greece. 

Δεν έγινε συζήτηση για το θέμα. 

 

ΘΕΜΑ 5ο  

Στις 31 Μαΐου και μετά από συζήτηση με τον Πρόεδρο κ. Θ. Γιαρμενίτη. η 

εταιρεία-μέλος του Συνδέσμου Χαραμή Α.Ε. έστειλε πρόταση για τη διοργάνωση 

της εκδήλωσης Beauty Day. Η εκδήλωση προτείνεται να πραγματοποιηθεί στις 

24 και 25 Φεβρουαρίου 2024, το Σαββατοκύριακο διεξαγωγής της 15ης Health 

Expo Athens (συνέδριο και έκθεση που απευθύνεται σε επαγγελματίες υγείας), με 

δυνατότητα επισκεψιμότητας της Beauty Day και από Φαρμακοποιούς-

συνέδρους της Health Expo Athens και από ξεχωριστή είσοδο. Ο χώρος των 

εκδηλώσεων θα είναι το Μέγαρο Διεθνές Συνεδριακό Κέντρο Αθηνών και 

συγκεκριμένα, η αίθουσα Banquet 1.025 τμ, που μπορεί να διαμορφωθεί ανάλογα 

με τις ανάγκες και προδιαγραφές της εκδήλωσης, και το ευρύχωρο φουαγιέ της 

αίθουσας, 1.000τμ, για το στήσιμο περιπτέρων.  

Ο Διευθυντής του Εμπορικού Τμήματος της Χαραμή Α.Ε., κ. Α. Σακάλογλου 

παραβρέθηκε διαδικτυακά για το θέμα αυτό στη συνεδρίαση. 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ανέφερε ότι στόχος του Συνδέσμου είναι η 

οικονομική ενίσχυσή του μέσω της εκδήλωσης και πρότεινε τον συνδυασμό της 

Beauty Day με την Open Day, εκδήλωση που έχει προτείνει σε προηγούμενο Δ.Σ. 

ο κ. Μ. Αναστασιάδης για την προσέλκυση νέων μελών. Επίσης ρώτησε εάν θα 

υπάρχει συνέργεια μεταξύ των εκδηλώσεων Beauty Day και Health Expo.  Ο κ. 

Σακάλογλου απάντησε ότι οι δύο εκδηλώσεις θα είναι ξεχωριστές, σε ξεχωριστό 

χώρο και επίπεδο και θα απευθύνονται σε διαφορετικά κοινά. Ένα μέρος του 
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κοινού της Health Expo, φαρμακοποιοί, ίσως ενδιαφέρονται για την 

παρακολούθηση της Beauty Day. Το αντίστροφο δεν θα ισχύει γιατί η είσοδος 

στην Health Expo θα επιτρέπεται μόνο  στους επαγγελματίες υγείας. 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ρώτησε για την κατασκευή των περιπτέρων 

και ζήτησε να είναι απλά και ποιοτικά. Ο κ. Σακάλογλου απάντησε ότι κάθε 

εκθέτης επιλέγει τον κατασκευαστή του περιπτέρου του. Η εταιρεία Χαραμή Α.Ε. 

μπορεί να προμηθεύσει μία τυποποιημένη λύση. 

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ρώτησε τον τρόπο προώθησης της εκδήλωσης. 

Ο κ. Σακάλογλου απάντησε ότι η προώθηση γίνεται κυρίως με ηλεκτρονικά μέσα 

και μέσα κοινωνικής δικτύωσης σε συγκεκριμένα κοινά, αλλά χρησιμοποιούν 

επίσης call center και sms ενώ έχουν και χορηγούς επικοινωνίας.  

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ρώτησε εάν υπάρχουν τυποποιημένα 

συμβόλαια ώστε να διασφαλίζεται τόσο το οικονομικό όφελος του Συνδέσμου 

όσο και της εταιρείας διοργάνωσης της εκδήλωσης. Ο κ. Σακάλογλου απάντησε 

ότι υπάρχουν τα τυποποιημένα θέματα των συμβολαίων και το κάθε συμβόλαιο 

καταρτίζεται σύμφωνα με τις ανάγκες. 

Τέλος, ο κ. Σακάλογλου ανέφερε ότι για την διοργάνωση της εκδήλωσης στις 

προτεινόμενες ημερομηνίες, η απόφαση του Δ.Σ. θα πρέπει να παρθεί το 

συντομότερο δυνατό και εάν είναι δυνατόν, νωρίτερα από την επόμενη 

συνεδρίαση της 20ής Ιουλίου.  

Κατά τη συζήτηση που έγινε μετά την αποχώρηση του κ. Σακάλογλου, 

προτάθηκε να απευθυνθεί η έκθεση στο ευρύ κοινό και να υπάρχει η 

δυνατότητα πώλησης προϊόντων (μορφή bazaar). Θα ζητηθεί νέα πρόταση 

από τον κ. Σακάλογλου.  

Συζητήθηκε επίσης το θέμα της Open Day. H Open Day μπορεί να οργανωθεί 

για προσέλκυση νέων μελών στον Σύνδεσμο. Απευθύνεται στις εταιρείες 

καλλυντικών και μπορεί να περιλαμβάνει παρουσιάσεις για θέματα Regulatory, 

Εξαγωγών, εύρεση Προσωπικού και άλλα θέματα που ενδιαφέρουν τη 

βιομηχανία καλλυντικών. Παράλληλα, ο ΠΣΒΑΚ μπορεί να παρουσιάζει τις 

δράσεις του. Η Open Day δεν μπορεί να συνδυαστεί με τη Beauty Day καθώς 

απευθύνονται σε διαφορετικά κοινά.  

 

ΘΕΜΑ 6ο  

Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης, μετά από πρόσκληση του Υπουργείου για 

εξουσιοδοτημένο εκπρόσωπο του Συνδέσμου, παραβρέθηκε σε διαδικτυακή 

συνάντηση, την 31η Μαΐου 2023, με θέμα τη Γνωμοδότηση του Ανώτατου 

Συμβουλίου Εργασίας προς τον Υπουργό Εργασίας περί της επέκτασης και 

κήρυξης ως γενικώς υποχρεωτικής της Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας, που 
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υπογράφει ο Σύνδεσμος με τους εργαζόμενους στις επιχειρήσεις καλλυντικών με 

την ειδικότητα του/της συμβούλου ομορφιάς/αισθητικού.  

Η ΣΣΕ κηρύχθηκε γενικώς υποχρεωτική με το ΦΕΚ 3699/8.6.2023. Η 

Αντιπρόεδρος κ. Μ. Κοράλη έστειλε στο Δ.Σ. ηλεκτρονικά δημοσιεύματα που 

αναφέρουν ότι η κήρυξη της ΣΣΕ ως υποχρεωτικής έγινε με τη σύμφωνη γνώμη 

των εκπροσώπων των εργαζομένων και των εργοδοτών, κάτι που δεν είναι σωστό 

με βάση τις αποφάσεις του Δ.Σ. Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης απάντησε ότι 

συμμετείχε στη συνεδρίαση ως παρατηρητής ενώ τους εργοδότες εκπροσώπησε ο 

ΣΕΒ. Το μόνο ερώτημα που έκανε στη διάρκεια της διαδικτυακής συνάντησης 

ήταν εάν λήφθηκαν υπόψη στο 50% οι αισθητικοί ή όλοι οι εργαζόμενοι των 

εταιρειών, για το οποίο δεν έλαβε απάντηση. Θεώρησε ότι δεν θα έπρεπε να 

στείλει γραπτή απάντηση σε ένα διαδικτυακό μέσο αμφιβόλου εγκυρότητας για 

να εξηγήσει ότι δεν έγινε η κήρυξη με τη σύμφωνη γνώμη των εργοδοτών. 

Παρουσιάστηκε το Δελτίο Τύπου της πλευράς των εργαζόμενων, το οποίο δεν 

αναφέρει κάτι τέτοιο. 

Το Δ.Σ. συζήτησε το θέμα της ΣΣΕ και τις επιπτώσεις της υποχρεωτικότητας. 

Υπάρχουν τρεις διαφορετικές δυνατότητες: να μην υπογραφεί εκ νέου η ΣΣΕ, να 

γίνουν διαπραγματεύσεις ώστε να υπογραφεί νέα, αναθεωρημένη ΣΣΕ και τέλος, 

να υπογραφεί ως έχει. Η υπάρχουσα ΣΣΕ, ακόμα και εάν δεν υπογραφεί η 

ανανέωσή της, ισχύει για πάντα, για τους εργαζόμενους οι οποίοι έχουν 

προσληφθεί έως και 3 μήνες μετά τη λήξη της.  

Η πρόταση του μέλους του Δ.Σ. κ. Μ. Αναστασιάδη είναι να μην υπογραφεί 

η ΣΣΕ μετά τη λήξη της, στο τέλος Σεπτεμβρίου. 

Η πρόταση του Ταμία, κ. Α. Κωσταρέλου, είναι να προχωρήσει ο Σύνδεσμος 

σε αίτηση ακύρωσης της υποχρεωτικότητας, η οποία έχει περιθώριο 60 μέρες από 

την κήρυξη της ως υποχρεωτική (έως 8 Αυγούστου). Για το θέμα αυτό θα πρέπει 

να γίνει συνεργασία με τον εργατολόγο, κ. Πηνιώτη. Με τον τρόπο αυτό, ο 

Σύνδεσμος δεν θα παραμείνει ένας σιωπηλός θεατής των γεγονότων που θα 

ακολουθήσουν και θα προλάβει μεγάλο αριθμό συμβάσεων που λήγουν και 

πρέπει να ανανεωθούν.  

Η Αντιπρόεδρος κ. Μ. Κοράλη, τόνισε ότι η μη υπογραφή της ΣΣΕ είναι μία 

κίνηση άμυνας ενώ η αίτηση ακύρωσης της υποχρεωτικότητας είναι μία 

επιθετική κίνηση και θα πρέπει να αποφασίσει το Δ.Σ. με ποιον τρόπο θα 

αντιδράσει, καθορίζοντας καταρχήν ποιοι είναι οι στόχοι που επιδιώκει. Κατά 

τη δική της άποψη στόχος του Συνδέσμου πρέπει να είναι η απεμπλοκή από τη 

ΣΣΕ. Επίσης, πρότεινε την άμεση πρόσκληση και ενημέρωση διαδικτυακά 

όλων των μελών του Συνδέσμου, με παρουσία του κ. Κ. Πηνιώτη, ο οποίος θα 

απαντά στα ερωτήματα των μελών. Στη συνέχεια, τα ενδιαφερόμενα μέλη θα 

συμμετάσχουν στον καθορισμό της θέσης του Συνδέσμου σε ότι αφορά την 

υπογραφή εκ νέου της ΣΣΕ μετά τη λήξη της, τον Σεπτέμβριο.  
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Ο Γ.Γ. κ. Μ. Καραΐσκος εξέφρασε την άποψη ότι η αίτηση ακύρωσης θα 

δυσφημίσει τον Σύνδεσμο και ότι η επόμενη κίνηση θα πρέπει να είναι η μη 

υπογραφή της ΣΣΕ, μετά τη λήξη της.  

Το Δ.Σ. αποφάσισε να θέσει τα παρακάτω ερωτήματα στον εργατολόγο κ. 
Πηνιώτη:  

α) εάν μπορούμε να κάνουμε αίτηση ακύρωσης της υποχρεωτικότητας και 
ποια επιχειρήματα θα την στηρίξουν,  

β) εάν μπορούμε να απεμπλακούμε από την υπογραφή της ΣΣΕ και ποιες 

θα είναι οι συνέπειες. Ο κ. Μ. Αναστασιάδης και ο κ. Α. Κωσταρέλος θα 

διατυπώσουν τα ερωτήματα προς τον κ. Πηνιώτη και  

γ) όποιοι ενδιαφερόμενοι τηλεφωνούν στον Σύνδεσμο με ερωτήματα 

σχετικά με την επέκταση/υποχρεωτικότητα της Σύμβασης να προωθούνται 

στο Υπουργείο Εργασίας ως αρμόδια αρχή για το συγκεκριμένο θέμα. 

 

ΘΕΜΑ 7ο  

Η 1η συνάντηση της Επιτροπής Δεοντολογίας & Διαφάνειας για την 

συζήτηση της αναθεώρησης του Καταστατικού δεν πραγματοποιήθηκε και 

αναβλήθηκε επ’ αόριστον.  

Ο Γ.Γ. κ. Μ. Καραΐσκος ενημέρωσε το Δ.Σ. ότι έχει αποστείλει στα μέλη της 

επιτροπής μελέτη του ισχύοντος καταστατικού και πρόταση αναθεώρησής του, 

λαμβάνοντας υπόψη ως παραδείγματα, καταστατικά άλλων συνδέσμων και 

πρακτικές που εφαρμόζονται από αντίστοιχους συνδέσμους του εξωτερικού. Ο 

Ταμίας κ. Α. Κωσταρέλος επενέβη στο κείμενο προσθέτοντας τις δικές του 

προτάσεις και σκέψεις. Αναμένονται οι προτάσεις επί του κειμένου, του 

αναπληρωματικού μέλους του Δ.Σ. κ. Α. Κώτση, ο οποίος συμμετέχει στην 

Επιτροπή ώστε κατόπιν να παρουσιαστεί η πρόταση στο Δ.Σ. και να συζητηθεί.  

Δεν έγινε περαιτέρω συζήτηση για το θέμα. 

 

ΘΕΜΑ 8  

Η Γ.Δ. κ. Α. Πατέρα ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ. ότι αναρτήθηκε η αγγελία 

για την εύρεση νέου Γ.Δ. τον μήνα Ιούνιο, στις πλατφόρμες kariera.gr και 

skywalker.gr, στο LinkedIn και στον ιστότοπο του ΠΣΒΑΚ, στο FB της Ελληνικής 

Εταιρείας Κοσμετολογίας και στάλθηκε με ηλεκτρονική αλληλογραφία, δύο 

φορές, σε όλα τα μέλη του Συνδέσμου. Επίσης, δημοσιεύτηκε στο περιοδικό Retail 

Business της εταιρείας μέλους Papalios Media Group. Ο ΠΣΒΑΚ έλαβε πρόταση 

από την εταιρεία Collegelink για την εύρεση κατάλληλου υποψήφιου. Το Δ.Σ. 

αποφάσισε ότι δεν θέλει να απευθυνθεί σε αυτή την εταιρεία.  
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Μέχρι σήμερα έχουν ληφθεί 21 βιογραφικά από το kariera.gr, 7 βιογραφικά 

από το skywalker.gr και 3 από το LinkedIn. Συνολικά έχουν ληφθεί 31 

βιογραφικά εκ των οποίων τα 4 ήταν μόνο σχετικά με την αγγελία. Τα δύο από 

αυτά απορρίφθηκαν για διάφορους λόγους. Οι δύο υποψήφιοι, των οποίων τα 

βιογραφικά κρίθηκαν κατάλληλα, προσκλήθηκαν σε ξεχωριστές διαδικτυακές 

συνδέσεις την ίδια ημέρα, Τετάρτη 21 Ιουνίου. Σύμφωνα με την απόφαση του 

προηγούμενου Δ.Σ. οι αρχικές συνεντεύξεις γίνονται από την επιτροπή στην 

οποία συμμετέχουν ο Γ.Γ. κ. Μ. Καραΐσκος, η Πρόεδρος της Νομοτεχνικής 

Επιτροπής κ. Λ. Σταμπουλή και η Γ.Δ. κ. Α. Πατέρα. Στις διαδικτυακές 

συναντήσεις της Τετάρτης 21 Ιουνίου, παραβρέθηκε επίσης και συνομίλησε με τις 

υποψήφιες ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης. 

Οι δύο υποψήφιες κρίθηκαν θετικά από την επιτροπή και τον Πρόεδρο αλλά 

ζήτησαν μεγαλύτερο μισθό κατά 35% τουλάχιστον από τον ισχύοντα μισθό της 

Γ.Δ. Ο Ταμίας κ. Α. Κωσταρέλος θα μελετήσει τη δυνατότητα του Συνδέσμου 

για μεγαλύτερο μισθό στον/στην Γ.Δ. και θα ζητηθεί νέα -δια ζώσης- 

συνάντηση με τις υποψήφιες, ώστε να συζητηθεί η δυνατότητα συνεργασίας. 

Στο πλαίσιο της ανάγκης πρόσληψης νέου Γ.Δ. με αυξημένο μισθό και του 

αρνητικού προϋπολογισμού 2023, συζητήθηκαν οι τρόποι μείωσης των εξόδων 

και αύξησης των συνδρομών του ΠΣΒΑΚ.  

- Μείωση εξόδων, όπως αμοιβές τρίτων, ενοίκιο (αλλαγή έδρας), ταξίδια 

κλπ. 

- Συστέγαση με άλλους σχετικούς συνδέσμους (π.χ. ΣΕΒΑΣ). 

- Αναθεώρηση των συνδρομών και των κλιμακίων συνδρομών των μελών. 

- Προσέλκυση νέων μελών μέσω Open Day. 

- Προσέλκυση νέων μελών μέσω αναρτήσεων στο LinkedIn. 

- Έσοδα μέσω Beauty Day. 

 

ΘΕΜΑ 9ο  

Την 9η Ιουνίου 2023 τα μέλη του Δ.Σ. ενημερώθηκαν με email για τα 

αποτελέσματα της μελέτης: απάντησαν 41 τακτικά μέλη από τα 49, δύο τακτικά 

μέλη αρνήθηκαν να δώσουν στοιχεία και 6 εταιρείες καθυστερούν να 

απαντήσουν. Σύμφωνα με τη μελέτη, 12 συνδρομές μελών πρέπει να αυξηθούν 

ενώ 5 συνδρομές μελών πρέπει να μειωθούν. 

Δεν έγινε συζήτηση για το θέμα. 

 

ΘΕΜΑ 10  

Την 7η Ιουνίου 2023 ο Σύνδεσμος έλαβε επιστολή αποχώρησης από την 

εταιρεία μέλος Χρ. Στανίτσας & ΣΙΑ Ε.Ε. χωρίς να αναφέρονται λόγοι 

αποχώρησης.  
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Ο Πρόεδρος κ. Θ. Γιαρμενίτης ενημέρωσε τα μέλη για την επιστολή που έλαβε 

ο Σύνδεσμος από την εταιρεία Reco Exports, αποκλειστικό αντιπρόσωπο στην 

Ελλάδα και στην Κύπρο της 22ης Έκθεσης Φυσικών & Βιολογικών προϊόντων στο 

Ντουμπάι και την πρόσκληση για συμμετοχή εκπροσώπου του Συνδέσμου στο 

on-line forum που θα πραγματοποιηθεί την 20η Ιουλίου 2023 με στόχο την 

ενημέρωση για τις προοπτικές εξαγωγών των ελληνικών προϊόντων στην περιοχή 

της Μέσης Ανατολής, αλλά και τoν καταλληλότερο τρόπο για πιθανή περαιτέρω 

συνεργασία του ΠΣΒΑΚ με την RECO Exports. 

Η ημερομηνία της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. αποφασίστηκε να 

μεταφερθεί για την Πέμπτη 20 Ιουλίου 2023. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση λύθηκε η συνεδρίαση. 

 

 

Ο Πρόεδρος,  Η Αντιπρόεδρος,  Ο Γεν. Γραμματέας, 

 

 

 

Θ. Γιαρμενίτης  Μ. Κοράλη   Μ. Καραΐσκος 

   

 

Ο Ταμίας,  Το μέλος,   Το μέλος, 

 

 

 

Αλ. Κωσταρέλος, Α. Βάββας,    Μ. Αναστασιάδης 
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